
Fra: post@lillomarkasvenner.no <post@lillomarkasvenner.no>
Sendt: torsdag 6. januar 2022 16:47
Til: Knut Johansson <knut.johansson@bym.oslo.kommune.no>
Kopi: post <post@lillomarkasvenner.no>
Emne: Re: SV: Henvendelse om erstatningsareal etter hogsten ved Lilloseter i 
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Hei og godt nytt år!

Takk for raskt og veldig positiv svar på vår henvendelse i november om 
erstatningsarealet ved Lilloseter. Det er svært gledelig at dere, i 
samarbeid med Biofokus, har pekt ut et erstatningsareal i samme område, 
som har høyere miljøverdi enn det som ble delvis avvirket høsten 2018.
Blir dette erstatningsarealet administrativt vernet av kommunen?

Når det nå er gjort nye miljøregistreringer i Lillomarka og andre 
skogområder, hvordan forholder kommunen seg til eventuelle andre områder 
med like verdifull miljøstatus som dette erstatningsarealet?  
Kan vi håpe på flere administrative vernete skogområder i Lillomarka?

Det er interessant å få et innblikk i kriterier som er brukt og vurderinger 
som er gjort ved utpeking av dette arealet. Er det mulig å få til en 
befaring med dere og Terje Blindheim når barmarksesongen kommer?

Med ønsker om fin vinter så lenge, og takk for nydelige løyper så langt i år!
Hilsen Elin Langsholt for Lillomarkas Venner


